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Møtereferat - strategisk samarbeidsutvalg - 06.10.2023 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
   
16/23 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 

02.06.2023  
Helle Schøyen hadde merknad til sak 15/23 Status nasjonal 
kommunikasjonsplan og forslag om arbeid med lokal 
kommunikasjonsplan i påvente av en nasjonal avklaring. 
Sykehuset ser det som uhensiktsmessig å jobbe med en lokal 
kommunikasjonsplan uten at det foreligger et 
strategiarbeid/dokument som peker på retning. Det ble 
derfor i SSU møte i juni foreslått at SSU valgte et område som 
egner seg for felles kommunikasjon. Samarbeidet om 
influensavaksinering er et konkret eksempel der vi i dag har 
et fint samarbeid, og som fungerer godt i den formen det er i 
dag. Samarbeid om bruk av nødnumrene er et forslag til et 
konkret områdesomsykehuset mener det kunne vært 
hensiktsmessig med et samarbeid. Det støttes at det 
nedsettes en arbeidsgruppe som kan jobbe med konkrete 
problemstillinger, men sammensetning av gruppen utover 
kommunikasjonsfaglige ressurser, avhenger av hvilket 
område som gruppen skal jobbe med. SUS har et konkret 
forslag, og kommunene ønsker å diskutere dette seg i 
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mellom slik at det må legges fram en ny sak for SSU for å 
beslutte område/tema for en arbeidsgruppe.     
 
Konklusjon: 
Innkalling og referat godkjennes med nevnte merknader. 
SSU ber om en ny sak om arbeid med lokal 
kommunikasjonsplan med forslag til 1-2 konkrete 
problemstillinger som egner seg for felles kommunikasjon og 
som en arbeidsgruppe kan jobbe videre med.  

   
17/23  Godkjenning av mandat for tjenestemodellgruppen som 

jobber med «Personer med alvorlige psykiske lidelser 
og rusproblemer»  
Trude Lønning og Øystein Enger orienterte i saken. Ref. 
saksfremlegg. 
  
Tjenestemodell gruppen vil sette hovedfokuset på hvordan 
vi faktisk og praktisk skal gjennomføre allerede inngåtte 
avtaler/rutiner og nasjonale anbefalinger.   
Målgruppen er innbyggere med psykisk helse og 
rusutfordringer fra 18 år og oppover. 
 
SSU ga innspill til mandatet. 
 
Forslag til vedtak:  
Mandatet godkjennes med de innspill som ble gitt i dagens 
møte. Sak fra FSU blir svart ut ved at tjenestemodellgruppen 
bidrar inn i arbeidet med revideringen av delavtaler som 
omhandler pasienter med alvorlig psykisk lidelse, 
sikkerhetsproblematikk og/eller ruslidelser med behov for 
sammenhengende og samtidige tjenester. 

 

   
18/23  Plan for revisjon av samarbeidsavtalene  

Kari Helene Reinås orienterte i saken. Ref. saksfremlegg.  
 
FSU foreslår følgende medlemmer til forhandlingsutvalget: 
Jurist, Helse Stavanger HF, Anne Jorunn Ørke  
Jurist, Stavanger kommune, Ragnhild Øvrebø  
Kommunalsjef Gjesdal kommune, Stig Egeland 
Kommunalsjef Randaberg kommune, Elisabeth Sortland 
Sande  
Klinikksjef Prehospital klinikk, Helse Stavanger HF, Lena 
Ailin Heimvik  
Klinikksjef Klinikk psykisk helsevern voksne, Helse 
Stavanger HF, Sølve Braut  
Sekretariat for kommunesiden i helsefellesskapet Ingrid R. 
Strømsvold  
Samhandlingssjef Helse Stavanger HF, Kari Helene Bjo 
Reinås 
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Konklusjon: 
SSU godkjenner forslag til medlemmer i 
forhandlingsutvalget. 

   
19/23 Godkjenning av møtedatoer for SSU  

Følgende møtedatoer for SSU i 2024 foreslås: 
• 16. februar 
• 26. april - Partnerskapsmøte 
• 31. mai 
• 4. oktober 
• 29. november 

 
Konklusjon: 
SSU godkjenner forslag til møtedatoer for SSU i 2024. 

 

   

20/23 Partnerskapsmøte 2024  
Kari Helene Reinås orienterte i saken. Ref. saksfremlegg. 
 
Partnerskapsmøtet vil bli avholdt 26. april 2024, kl. 09.00-
12.30, i en kommune i helseregionen. 
 
SSU ga innspill til temaer til Partnerskapsmøtet: 
• Utfordringer innen psykisk helsevern og rus – hvordan 

samhandler vi. 
o Fordeling av oppgaver mellom sykehus og 

kommuner (vurdere å invitere politiet inn under 
dette temaet) 

o Presentere gode eksempler på samhandling som 
vi får til i dag 

o Hva skjer i samfunnet – kan vi gjøre noe for å 
forebygge at folk blir syke 

• Beholde og rekruttere – hva gjør helsefellesskapet for å 
gjøre oss til attraktive arbeidsplasser.  

• Oppgavedeling  
• Viktig å bruke det første partnerskapsmøtet til å 

orientere de nye politikerne i kommunene, presentere 
både en status og hvordan utfordringsbildet ser ut på 
kort og lang sikt.  

 
Konklusjon: 
Innspill fra SSU tas med videre i planleggingen av program 
for Partnerskapsmøtet. 
Bemanningsutfordringer foreslås satt  opp som en egen sak i 
et SSU i forkant av Partnerskapsmøtet for å samsnakkes om 
denne problematikken. 
Det nedsettes et arbeidsutvalg for planlegging og 
organisering av Partnerskapsmøtet. Arbeidsutvalget består 
av leder og nestleder av FSU samt to representanter fra SSU; 
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Helga Strand Vestbø, kommunikasjonsdirektør Helse 
Stavanger HF, og Torild Lende Fjermestad, 
kommunedirektør Klepp kommune.  
Partnerskapsmøtet blir avholdt i Sandnes Rådhus. 
Programskisse blir lagt frem i SSU 01.12.23. 

   

21/23 Vestlandslegen  
Elisabeth Farbu orienterte i saken.  
 
I august startet det første kullet på åtte medisinstudenter i 
Vestlandslegen opp for å gjennomføre tre år med pasientnær 
utdanning ved SUS og primærhelsetjenesten i Rogaland. 
Vestlandslegen vil bedre utdanningskapasiteten i Norge og 
forhåpentligvis også bidra til å øke rekruttering av leger til 
sykehus og fastlegeordningen både i Rogaland og på resten 
av Vestlandet. 
 
Studentene skal i langt større grad være ute i praksis – viktig 
at kommunene bidrar med å legge til rette for dette.  
Det er allerede en del fastleger som har avtaler om å ta imot 
studenter. Ved kommunale legekontor kan man etterspørre 
hvordan det planlegges for å ta imot medisinerstudenter i 
praksis. 
 
Konklusjon: 
SSU tar saken til orientering. 

 

   

 Eventuelt 
 
Flyktninger og tolketjenester v/Per Kristian Vareide: 
Stavanger kommune har mottatt brev vedrørende ukrainere 
som får medisinsk behandling. Brevet peker på at det er noe 
som glipper i forhold til tolketjenester og hjelp når pasienter 
ligger på sykehus, det samme gjelder når de kommer ut til 
kommunene. 
Per Kristian Vareide stiller spørsmål om dette er noe 
sykehuset og kommunene skal se på sammen. 
Erna Harboe informerte om at det er invitert til et internt 
møte 6. november for å se på hvordan dette kan løses. Etter 
dette møtet kan man se videre hvordan sykehuset kan 
samhandle med kommunene.  
FSU vil få i oppgave å ta opp saken etter at det er avholdt 
interne møter. 

 

    
Sak til SSU som styringsgruppe for digital 
hjemmeoppfølging  
Kristine Skjøthaug orienterte om: 

• Status anskaffelse 
• Status arbeid i kommuner 

Kristine 
Skjøthaug 
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• Valg at tjenestereise for utprøving av datadeling i 
Helsefellesskapet 

 
Ref. saksfremlegg. 
 
Prosjektet ønsker å starte arbeidet med å tilrettelegge for 
bruk av digital hjemme oppfølging i tjenesten IKART. 
 
Konklusjon: 
Helse Stavanger har for tiden mange utfordringer knyttet til 
IKT og flytting til nytt sykehus på Ullandhaug.  Helle Schøyen 
ønsker derfor å sikre at saken er tilstrekkelig forankret på 
SUS i forhold til kapasitet i drift og i forhold til å ta i bruk et 
nytt digitalt verktøy og stiller spørsmål om man kan utsette 
til neste møte med å beslutte oppstart. 
Det enes om at man i dagens møte kun får en presentasjon av 
prosjektet og at saken besluttes i neste SSU. 
 
Prosjektet vil bruke tiden frem mot neste møte til å skissere 
avtaler som må på plass før man går i gang, og legge frem et 
mer konkret saksunderlag. 
 
SSU takker prosjektgruppen for godt arbeid.  

 
 
Anne Sofie Øye Gjerde 
referent 
 

 


